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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bil v četrtek, 12.10.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT, Viktor OBAL, 
Damjan FICKO, Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT in novo izvoljeni član občinskega sveta – predstavnik 
romske skupnosti Rudolf HORVAT. Župan je povedal, da ima g. Rudolf HORVAT pravico glasovati od 7. 
točke dnevnega reda naprej.  Ob 18.40 uri (pri 10. točki dnevnega reda) se je seji pridružil član občinskega 
sveta Danijel KOVAČ. 
Opravičeno odsoten je bil član občinskega sveta Franc KNAUS. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica nadzornega odbora 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 24. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Tibor CIGUT. 
Danijel KOLMAN je podal predlog za umik 9. točke dnevnega reda: Predlog Odloka o načinu izvajanja 
obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju 
Občine Tišina - I. obravnava. G. Kolman je predlagal umik točke dnevnega reda z obrazložitvijo, da v 
omenjenem predlogu odloka ni opredeljenih finančnih posledic za občane.  
 
Nadaljnjih prijav  k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta niso (13 prisotnih, ZA = 2, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 248: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE IZ DNEVNEGA REDA UMAKNE TOČKA 9.                 
( PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA 
DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA).  
Sklep ni bil sprejet. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
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DNEVNI RED 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 24. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 23. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Poročilo Posebne Občinske volilne komisije o izidu volitev za člana občinskega sveta občine Tišina – 

pripadnika romske skupnosti  
6. Poročilo komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in potrditev mandata člana 

občinskega sveta občine Tišina – pripadnika romske skupnosti 
7. Volitve predstavnika Občine Tišina v volilno telo (elektorja) za volitve člana Državnega sveta in volitve 

za kandidata za člana Državnega sveta 
8. Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Tišina -  I. obravnava  
9. Predlog Odloka o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina - I. obravnava  
10. Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – junij 2017  
11. Predlog Rebalansa III Proračuna Občine Tišina za leto 2017  
12. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 

subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2017  
13. Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina 
14.  Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v Vrtcu Lavra, enota  
15. Predlog Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2017  
16. Tekoča problematika 
17. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 23. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 249:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 27.06.2017 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 23. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
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POROČILO POSEBNE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE O IZIDU VOLITEV ZA ČLANA OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE TIŠINA – PRIPADNIKA ROMSKE SKUPNOSTI 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan zaključil točko dnevnega reda. 
 
 
K TOČKI 6 
 
POROČILO KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA IN POTRDITEV MANDATA 
ČLANA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – PRIPADNIKA ROMSKE SKUPNOSTI 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Tibor CIGUT.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 12 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 250: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA POTRJUJE MANDAT ČLANU OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – 
PRIPADNIKU ROMSKE SKUPNOSTI VANČA VAS – BOREJCI G. RUDOLFU HORVAT IZ VANČA VASI 67/B, 
9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
 
K TOČKI 7 
 

VOLITVE PREDSTAVNIKA OBČINE TIŠINA V VOLILNO TELO (ELEKTORJA) ZA VOLITVE ČLANA DRŽAVNEGA 
SVETA IN VOLITVE ZA KANDIDATA ZA ČLANA DRŽAVNEGA SVETA  
 

Poročilo s seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal predsednik komisije Tibor 
CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Župan je v skladu s poslovnika predlagal za tajno glasovanje naslednjo komisijo v sestavi: predsedujoči 
Tibor CIGUT, člana Danijel KOLMAN in Viktor OBAL. 
Ker razprave ni bilo, je župan dal na glasovanje predlog sklepa. Člani občinskega sveta so nato soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št.251: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZA TAJNO GLASOVANJE IMENUJE KOMISIJA V 
SESTAVI: TIBOR CIGUT (PREDSEDUJOČI), DANIJEL KOLMAN (ČLAN) IN VIKTOR OBAL (ČLAN). 
 
Tibor CIGUT je po opravljenem tajnem glasovanju podal poročilo o izidu glasovanja in sicer: 
1. ZA IZVOLITEV PREDSTAVNIKA OBČINE TIŠINA V VOLILNO TELO ZA IZVOLITEV ČLANA DRŽAVNEGA 

SVETA 
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Razdelilo se je 13 glasovnic, oddanih je bilo 13 glasovnic, od tega ni bilo neveljavnih. Kandidat Franc 
Horvat je dobil 11 glasov ZA in 2 glasova PROTI. Komisija je ugotovila, da je za predstavnika občine 
Tišina v volilno telo za izvolitev člana državnega sveta imenovan kandidat Franc HORVAT. 

2. ZA DOLOČITEV KANDIDATA ZA ČLANA DRŽAVNEGA SVETA 
Razdelilo se je 13 glasovnic, oddanih je bilo 13 glasovnic, od tega ni bilo neveljavnih. Kandidat Milan 
KAROLI je dobil 10 glasov ZA in 3 glasove PROTI. Komisija je ugotovila, da je za kandidata za člana 
državnega sveta imenovan kandidat Milan KAROLI. 

 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH – I. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Podrobnejšo obrazložitev je podala pravnica Lavra Kovač. Povedala 
je, da so predloge podali Statutarno pravna komisija in Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami s katerimi se strinjamo in so vključeni v gradivo.   
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe  na svoji 24. seji obravnaval 
Predlog odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Tišina – I. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravna komisija je povedal, da je komisija obravnavala predlog g 
Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o 
gospodarskih javnih službah v Občini Tišina – I. obravnava pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot 
tak primeren za obravnavo z naslednjimi popravki in dopolnitvami: 

- enaka vsebina se pojavlja v 2. in 4. členu odloka, 2. člen naj se briše, ostali pa primerno 

preštevilčijo; 

- v 11. členu se briše besed »samostojen« pred režijskim obratom; 

- briše naj se 12. člen, saj Občina Tišina nima in ne bo imela javno gospodarskih zavodov, ostali 

členi se primerno preštevilčijo; 

- v 17. členu naj se namesto občinski organ zapiše občinska uprava, saj le ta v našem primeru nima 

organov; 

- vsebina 20. člena naj se primerno dodela, tako da bo predstavljal podlago za sprejemanje (sklepa, 

tarife…) za določitev cene; 

- v zadnjem delu odloka naj se popravi številčenje sklepov, ki ni v zaporedju. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Ernest SERDT. 
 
Viktor OBAL je podal pobudo, da se v 4. členu pri točki 7. vzdrževanje občinskih javnih cest vključijo javne 
poti. 
 
Odgovore je podal g. župan.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 252: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V 
OBČINI TIŠINA V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 15. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO.  
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA 
DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra Kovač. Povedala je, da so predloge podali Statutarno pravna 
komisija in Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami s katerimi se strinjamo.  
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarjenje z nepremičninami je 
povedal, da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe na svoji 24. seji 
obravnaval Predlog Odloka o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Tišina - I. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravna komisija je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 
odpadkov na območju Občine Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o načinu izvajanja 
obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju 
Občine Tišina – I. obravnava pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo z 
naslednjimi dopolnitvami: 

- v 6. členu je besedno zvezo pristojni organ občinske uprave potrebno nadomestiti z besedno 

zvezo občinska uprava; 

- v 8. členu je pred uporabljanje predpisov potrebno dodati »neposredno«, 

- za 54. člen je potrebno preveriti kdo bo opravljal nadzor, ali medobčinska inšpekciji, ali redarstvo 

ali oboji;  

- v 57. členu je besedo težji potrebno nadomestiti z besedo hujši, saj se beseda težji v smislu 

prekrškov več ne uporablja; 

- na koncu je potrebno dodati, da je sestavni del odloka Priloga 1…; 

- v sami prilogi je potrebno našteti več primerov, kam dejansko katere vrste odpadka spada. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Damjan FICKO, Tibor CIGUT, Ivan HORVAT, Franc PERTOCI, Danijel KOLMAN in 
Viktor OBAL. 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja na katere je zahteval pisne odgovore: 
- Zakaj je bila potrebna sprememba Odloka? 
- Kaj standard pomeni za občane, kakšne so spremembe za občane? 
- Ali so bile znotraj Odloka podane vse informacije, katere bi svetniki porabili za svojo odločitev pri 
sprejemu Odloka? 
- Zakaj niso bile podane finančne posledice za občane? 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in ga. Kovač. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 10 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 253: 
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OBČISNKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OBVEZNE OBČINSKE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU 
OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVII IN GA POSREDUJE V 15 DNEVNO JAVNO OBRAVAVO.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
POLLETNO POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 
2017 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja 
Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da je nadzorni odbor obravnaval polletno 
poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2017 in predlaga 
občinskemu svetu, da predloženo poročilo župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2017 obravnava in se z njim seznani. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar 
– junij 2017 in občinskemu svetu predlaga da predlagano Polletno poročilo obravnava in se z njim v 
predlagani vsebini tudi seznani. 
 
Ivan HORVAT, namestnik predsednika odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je 
povedal, da se je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za 
obdobje januar – junij 2017, nanj nima pripomb in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani.  
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je odbor seznanil z Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2017 s svojega področja. Občinskemu svetu predlaga, da se z njim seznani. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Tibor CIGUT, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT, Damjan FICKO, Oto 
FLISAR in Vinko GAJŠT. 
 
Ivan HORVAT je podal predlog, da  se sredstva, ki so namenjena svetu za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu tudi v ta namen porabijo.  
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in računovodkinja ga. Mateja Celec. 
 
Župan je odredil 10 minut odmora. 
 

K TOČKI 11   

PREDLOG REBALANSA III PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan in povedal, da ni bilo vloženega amandmaja. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
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Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa III Proračuna Občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu 
svetu, da predlog Rebalansa III Proračuna občine Tišina za leto 2017 obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Ivan HORVAT, namestnik predsednika odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je 
povedal, da je odbor obravnaval predlog Rebalansa III Proračuna Občine Tišina za leto 2017 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa III Proračuna Občine Tišina za leto 2017 in sicer v delu, ki se 
nanaša na delovno področje odbora in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Aleksandra Karoli, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor obravnaval predlog 
Rebalansa III Proračuna Občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini in obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc PERTOCI, Damjan FICKO, Ivan HORVAT, Viktor OBAL, Tibor 
CIGUT in Ernest SERDT. 
 
Odgovore na zastavljeno vprašanje so podali g. župan, ga. Celec in ga. Krizmanič Telkeš. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami na 17. seji, dne 04. 10. 2017 
obravnaval predlog Sklepa o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Tišina za leto 
2017. Občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 254: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

KADROVSKI NAČRT OBČINSKE UPRAVE IN REŽIJSKEGA OBRATA OBČINE TIŠINA ZA LETI 2017 IN 2018 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi je  sodeloval Danijel KOLMAN.  
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala ga. KRIZMANIČ TELKEŠ.  
 

*     *     *     *     * 
 
 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC in povedala, da je potrebno v Odloku o proračunu 
Občine Tišina dodati Uradni list 14/2017. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je Statutarno pravna komisija na 27. 
seji dne 09. 10. 2017 obravnavala predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
občine Tišina za leto 2017. Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu občine Tišina za leto 2017 z predlagano dopolnitvijo v formalnem smislu skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi.   
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 255: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Ivan HORVAT, namestnik predsednika odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je 
povedal, da je odbor obravnaval Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na 
domu in določitvi subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2017 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 256 : 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 
DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA 
LETO 2017.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 13 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Ivan HORVAT, namestnik predsednika odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je 
povedal, da je odbor obravnaval Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 257 : 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ 
TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 14 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, ENOTA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Ivan HORVAT, namestnik predsednika odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je 
povedal, da je odbor obravnaval Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota Tišina in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 258 : 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, 
ENOTA TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 15 
 
PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe  
Milan KAROLI. Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je sprejel predlog 
Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2017 in  predlaga občinskemu svetu, 
da predlog ukrepov obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Vinko GAJŠT. 
 
Odgovor je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno  ( 13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 259: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UKREPE ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V 
OBČINI TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 16 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
 
Izgradnja ceste na Krajni II Faza 
Zaključena so dela na obnovi lokalne cesta na Krajni II. faza  in vodovoda na tej trasi.  
 
Prijava na razpise 
Agromelioracije 
V sredini avgusta smo prejeli odločbe za 9 agromelioracij za vasi:  
M. Črnci, Gradišče, V. vas, Borejci, Rankovci, Krajna, Gederovci, Sodišinci in M. Petrovci v skupni višini 
2.055 mio€. Do konca tedna bo objavljen razpis za izbor izvajalcev del. V agromelioracijah so predvidena 
dela: ureditev poti, čiščenja jarkov, zarasti navoz zemlje in ostala dela po projektu.  
Na tem mestu bi se zahvalil vsem članom odborov, ki so tvorno sodelovali pri pripravi projekta, direktorici 
mag. Mateji Krizmanič -Telkeš za pripravo in usklajevanje in uspešno prijavo na razpis. Sedaj pa nas čaka 
še izvedbeni del, ki bo velik zalogaj, ne samo v »papirnati vojni« ampak tudi izvedbeni na samem terenu.  
 
Projekt Trije parki: LAS Goričko. 
Za ta projekt še ne razpolagamo z odločbo. Imamo potrditev oz. odobritev s strani organov LAS, čakamo še 
odločbo ARSKTRP. JE bil v septembru na hitro sklican sestanek v Lj, kjer smo pridobili informacijo, da bo do 
izdaje odločbe minilo od popolnosti vlog še najmanj 4 mesece.  
 
Ostali razpisi za ostalo infrastrukturo 
Za ostalo infrastrukturo ni na razpolago nobenih razpisov. Še več, prejšnji teden je bil objavljen razpis za 
Javni razpis s strani Ministrstva za infrastrukturo - ceste.  
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepovratnih sredstev posameznim občinam za sofinanciranje 
operacij, ki predstavljajo investicije v: 
-       infrastrukturo za pešce - pločniki, 
-       infrastrukturo za kolesarje – kolesarske steze, 
-       avtobusna postajališča. 
 
S sredstvi evropske kohezijske politike bo sofinanciranih 80 % upravičenih stroškov. 
Do sodelovanja na javnem razpisu so upravičene le občine, ki imajo na svojem ozemlju najmanj eno 
mestno območje. To pomeni v Prekmurju so to 3 občine!!! Ostalih 16 je izpadlo!!!  
Zato pozivam predvsem svetnike, ki imate stranke v Vladi RS da se zavzemete za uvrstitev razpisov tudi za 
podeželje.  
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Komunala in urejanje vasi 
 

- Krpanje lukenj na asfaltiranih cestah; 
- Urejanje makadamskih cest (greder); 
- Urejanje gozdnih cest; 
- Urejanje parka na Tišini (odstranitev nevarnega drevesa in v zadnjih dveh neurjih poškodovanih 

dreves; 
- Obrezovanje žive meje na določenih pokopališčih. 

 
Objave dogodkov na spletni strani občine Tišina 
 
V zadnjem času opažamo, da se na naši občinski strani objavlja zelo malo dogodkov iz dela in delovanja 
društev. Zato pozivamo društva, zveze in ustanove, da dogajanja in prireditve objavijo s slikami na občinski 
strani občine Tišina.   
 
Župan je predal besedo predsednici odbora vaških skupnosti ga. Karoli. 
 
Ga. Karoli je podala pobudo županu, da se skličejo zbori občanov v vaseh, kjer še ni so potekali. 
 
Župan je povedal, da se bodo zbori občanov izvedli v jesenskem in spomladanskem delu. 
 
Ga. Karoli je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 
 
K TOČKI 17 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela glede vpogleda v mnenje, ki ga je dalo 
Računsko sodišče glede Pomurskega vodovoda.   
 
Danijel Kolman  je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela in g. Obal Viktorja glede objave 
magnetograma sej občinskega sveta na spletni strani občine. 
 
G. Viktor Obal je zahteval kopijo odgovora, ki ga je podala informacijska pooblaščenka.  
 
G. Danijel Kolman je podal predlog, da bi člani občinskega sveta glasovali o tem ali bi se seje občinskega 
sveta objavljale na spletni strani.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 

G. Cigut Tibor je povedal, da naj župan sprejme predlog g. Danijela Kolman in naj se člani občinskega sveta 
odločijo o tem ali se vprašanje  glede objave sej uvrsti na dnevni red.  
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*     *     *     *     * 

 
 
Član občinskega sveta g. Ivan Horvat je zahteval odgovor na vprašanje , ki ga je zastavil Nadzornemu 
odboru na eni izmed prejšnjih sej občinskega sveta.  
 
Ga. Auguštin je povedala, da bo posredovan pisni odgovor. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
 

Član občinskega sveta g. Franc Kovač je povedal, da zapornica na reki Muri ne tesni kljub temu, da je 
spuščena. Predlagal je, da se dopis naslovi na upravljavca – Vodno gospodarstvo Mura ali se postavi 
povratna loputa. G. Franca Kovač je zanimalo kakšne so možnosti, da bi se navozil gramoz na vsa 
parkirišča na pokopališčih, ki niso asfaltirana. 
 
G. župan je povedal glede zapornice, da bo upravljavcu poslan dopis in predlog za postavitev povratne 
lopute. Glede parkirišč na pokopališčih je g. župan povedal, da se bo zadeva preverila in v kolikor je to 
potrebno tudi sanirala.  
 
Franc Kovač je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Član občinskega sveta g. Ernest Serdt je podal vprašanje, ki je bilo podano na zboru občanov in sicer 
podan je bil predlog, da se v Rebalans III Proračuna Občine Tišina vključi izdelava idejnega projekta za  
razširitev mrliške vežice v Murskih Črncih.  
 
G. župan je povedal, da zadeva zaradi odsotnosti vodje režijskega obrata ni vključena v Rebalans III 
Proračuna Občine Tišina  in bo vključeno v Proračun v letu 2018. 
 

Ernest Serdt je bil z podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 

*     *     *     *     * 

 
 
Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je zahteval, da se obtožba župana, ki jo je izrekel proti 
njemu zapiše v zapisnik.  
 
V zvezi z odgovorom za objavo magnetograma na spletni strani občine je župan povedal: ''se pravi ka je 
problem v tiston ka je što povedo, ne pa v bistve ka je što naredo, to je ka je nikak povedo, nej ka smo 
narejdili,  jaz se ne bojin s ten ka san povedo, ampak problem je v tem,  da so se norčevali iz menej.  A to 
je pošteno, da v bistve, da se je na eni izmed spletni strani pojavljala moja slika pa gamgamstail gorik, pa 
se norčevalo iz menej. Je to pošteno, nej san van očito, pa da se me je skrivno snemalo, je to pošteno. 
''G. Kolman je povedal: ''povejte to tistome što je tau delo''.  
Župan je povedal: ''saj se pa glejdava.'' 
G. Kolman je povedal: ''g. župan vij ste zdaj menej obtožili po krijvon.'' 
Župan je povedal: ''nej bilij ste zraven.'' 
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G. Kolman je povedal: ''g. župan vij znate ka imunitete nemate, župan: ''ja'' g. Kolman: ''tou dobro znate in 
zdaj ste menej okrivili ka san ge vas snemo. Tau san že večkrat čul, ge san van že stokrat pravo ka vas 
nikdar v življenje nejsan snemo, nikoli, ges nej. Če pa mislite ka što bil poleg menej pa zdaj še povejte 
drujgo ime pa priimek tudi. Je pa problem s temi zadevami tak, vij dostakrat gučijte drugače kak pa je v 
resnici in za en keden palik gučijte drugače in zato se bogijte stvari gor dejvate pa nika drujgo. In glede na 
ta ka nemate imunitete mo ge zdaj dobro premislo ka de moj naslednji korak glede vas, ka ste me obtožili 
zadeve za katero nemate dokaza ka san ges tau nej delo zato znan ka nemate dokaza in de tau verjetno 
zdaj prva zadeva na seji občinskega sveta ka de se zgodilo, mo dobro premislo, seveda z mojin pravnikon, 
kak mo mij napravili. Zdaj ste me gospod župan žalili javno za zadevo za kero san ges nej odgovoren pa 
nite kriv, nite za gamgamstail, nite san ga ge nej gor dal, nite san ges nej tau zadejve spremlo, ka moje 
računalniško znanje je gospod župan ka nemo pravo ge je. Tak da se bomo mij o tem pomenili pa se 
zgučavali naknadno.''  
 
 
G. Danijel Kolman je na prejšnji seji podal pobudo za objavo posnetkov s prireditev na občinski strani in ga 
je zanimalo ali se je našla ustrezna rešitev.  
 
G. župan je povedal, da se bo poskušala najti rešitev.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Člana občinskega sveta g. Tiborja Cigut je zanimalo kdaj se bo uredil propust v Borejcih.  
G. Tibor Cigut je zahteval, da se prouči ali je zaposlitev pravnice, ki je v sorodstvenem razmerju s 
predsednico Nadzornega odbora, v nasprotju z zakonom.  
 
G. župan je povedal glede propusta, da je projekt vključen v agromelioracije in da se bo zadeva glede 
zaposlitve pravnice proučila.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 

Član občinskega sveta g. Milan Karoli je predlagal, da bi se čim prej odstranile smreke pri podružnični šoli v 
Gederovcih. G. Karoli je podal predlog Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da se prouči 
kakšni so možni ukrepi za omejitev hitrosti v naselju Gederovci v odseku od bencinske črpalke do kapele. 
 
G. župan je povedal, da je bil posek smrek naročen in bo zadeva urejena v roku dveh tednov. Glede 
omejitev prometa pa bo zadeva predana Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  
 
Milan Karoli je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 

 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Član občinskega sveta g. Oto Flisar je podal pobudo, da se na cesti Borejci – Vanča vas proti Tišini uredi 
prehod za pešce.  
 
G. župan je povedal, da bo pobuda predana upravljavcu ceste. 
 
Oto Flisar je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 

*     *     *     *     * 
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Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je povedal glede na to, da je več dotičnih točk cestne 
problematike, da se najde rešitev za odpravo le teh. Podal je tudi predlog za vključitev g. Simona 
Dettelbach, ki se ukvarja s tovrstno problematiko. 
 
G. župan je povedal, da se bo predlog upošteval.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Član občinskega sveta g. Viktor Obal je povedal glede prehoda za pešce v Vanča vasi, da je že v preteklosti 
dala Direkcija za ceste  odgovor, ki navaja, da je frekvenca prometa premajhna, da bi se lahko naredil 
prehod.   
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Vinko Gajšt je zastavil vprašanje koliko sredstev je namenjeno Svetu za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  
 
G. župan je povedal, da je na razpolago 1300 eurov, in v kolikor ni predloga se sredstev razporedijo na 
ostale postavke.  
 
24. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključilo ob 20.45 uri. 
 
 
 
         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 
 

 


